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Det sidste år har igen stået i coronaens tegn og det kan ses på antallet af aktiviteter. 

For et år siden sad vi rundt ved hver vores lille skærm og havde generalforsamling. 

Brugen af teams og onlinemøder er vi efterhånden dus med alle sammen. Men det er 

utroligt dejligt, at vi i dag kan mødes igen til generalforsamling. 

Kredsarrangementer har der ikke været nogen af i det forløbne år. Heldigvis åbnede det 

hele så meget op, at der kunne holdes Landskursus på Nyborg Strand i juni måned. Det 

blev et næsten normalt kursus. Vi kunne smide mundbindene ved ankomst mandag, men 

måtte dog vise coronapas. Vi var ca. 30 af sted fra Vestjysk Kreds og jeg kan kun opfordre 

til at komme af sted. Det er både fagligt og socialt en god oplevelse. 

I oktober var der valg til TR. Vi er blevet over 60 medlemmer i Vestjysk Kreds og det 

udløser en TR mere, så vi nu har tre. Tak til Gunnar Poulsen, Mark Czepluch og Lone 

Finnerup for at tage den opgave på sig. 

I november var vi to fra kredsbestyrelsen af sted til visionsdag med Landsbestyrelsen. 

Fokus var på relationen mellem Lands- og kredsbestyrelserne, og hvordan vi løbende kan 

holde den relation ved lige og udnytte hinandens kompetencer. Det var en rigtig fin dag 

med mange gode visioner for det fremtidige samarbejde. 

24. september var der reception i Vejle i anledning af at Krista, vores sekretær i 

Kordegneforeningen, havde 25-års jubilæum. Lone Finnerup deltog med en hilsen fra os i 

Vestjysk Kreds. 

1. april går den nye kirkeportal i luften. Det gav problemer i de provstier som har 

afleveringsfrist på regnskab til d. 1. april. Efter henvendelse fra Kordegneforeningens 

formand til Kirkeministeriets IT, blev det muligt at aflevere i det gamle system i år. 

Kredsbestyrelsen har i det forløbende år holdt både fysiske møder og onlinemøder. Det 

har været rart at vi kunne tage et hurtigt møde online. 23. november havde vi møde med 

TR-repræsentanterne og kursusudvalget. Vi hørte lidt om deres arbejde og spiste 

efterfølgende sammen. Middagen er en lille anerkendelse til de kordegne, som yder en 

ekstra indsats for os alle. 

Tak til mine kolleger i kredsbestyrelsen for godt samarbejde. 

Tak til tillidsmændene og kursusudvalget fordi I har valgt at bruge tid og kræfter på et 

spændende arbejde til gavn for os alle. 

Tak til Anna Grethe og Tove her fra Ikast, som har sørget for gode fysiske rammer og for 

forplejning. 

Tak til alle jer skønne kordegne i Vestjysk Kreds. Tak for opmuntring og gode snakke. 

Tak til Tove for din tid i kredsbestyrelsen. 

Slutteligt vil jeg endnu engang opfordre så mange som muligt til at tage med på 

Landskursus. 


